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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan kívánja segíteni a magyar sertéstartó gazdákat a sertésimporttal szemben? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr!

A tavalyihoz képest idén 13%-kal redukálódott hazai a sertésállomány, a disznóvágáso k
száma pedig az egy évvel korábbi adatokhoz viszonyítva közel ötödével, 19%-kal csökkent az
Agrárgazdasági Kutató Intézet adatai szerint . Ezzel párhuzamosan n őtt az import áru
részaránya az összes vágáson belül, amely 2009 els ő negyedévében már 25 %-ra emelkedett .

Kérdezem tehát Miniszter úrtól :
- hogyan kívánja segíteni a magyar sertéstartó gazdákat, hogy megvédhessék piac i
pozíciójukat a hazánkba érkez ő sertésimporttal szemben?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . május 14 .

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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